
PROGRAM DELA KZS ZA MANDATNO OBDOBJE 2016-2020 

 

KZS, STROKA, STATUT IN PRAVILNIKI, DELO PISARNE, TOŽBE KZS, FURS (davčni 

pregled), 

 Moje delo bo usmerjeno v povezovanje vseh vej slovenske kinologije, ki 

danes čutijo, da so oddaljene od KZS in njenih odločitev. Pri pomembnih 

odločitvah upravnega odbora povezanih z določeno vejo kinologije bo 

njenim predstavnikom omogočena upravnemu odboru  predstavitev 

pogledov in stališ v smislu iskanja najboljših rešitev.  

Želim ustvariti odzivno, moderno, z razumom in predvsem spoštovanjem 

prepleteno KZS in seveda veliko pozornost posvetiti sestavi pomembnih 

komisij ( Komisija za strokovna vprašanja, Komisija za šolanje, Komisija za 

prireditve, Komisija za izobraževanje, itd.), kajti od odličnosti, strokovnosti in 

ažurnosti dela teh komisij, je v veliki meri odvisna tudi kvaliteta dela UO KZS 

in posredno zadovoljstva članstva v celoti. 

Ne vidim potrebe po veliki reorganizaciji KZS, vidim pa potrebo po boljšem, 

učinkovitem, povezovalnem in predvsem odgovornem delu KZS kot celote, 

jasnimi pristojnostmi in odgovornostmi posameznih komisij, članic in 

posameznih funkcij. 

Če želimo poslovati uspešno na dolgi rok moramo nedvomno povečati našo 

zavezanost k pripravi ciljev poslovanja za tekoče leto, prav tako pa 

posameznih projektov, financiranje projektov brez predloženega finančnega 

plana in izkazanega pozitivnega rezultata v bodoče ne bo možno, večjo 

pozornost bo namenjena stroškovnemu poslovanju KZS. 

 Kinološka stroka se neprenehoma razvija in spreminja, zato mora tudi 

slovenska kinološka stroka ažurno slediti spremembam in razvoju. Zato 

stroka potrebuje izobraževanja in mlade aktivne člane, ki bodo strokovno 

znanje starejših kolegov prenašali in razvijal v prihodnje. Zagotovljena bo 

avtonomnost stroke in vlagali bomo v programe izobraževanj v strokovne 

kinološke kadre, stroka pa bo morala prevzeti odgovornost za kvaliteto 

šolanj in ustvarjanje pogojev za razvoj mladih kadrov in njihov napredek. 



 

 V samem programu ne boste našli veliko čisto konkretnih ciljev, ker 

smatram, da je potrebno na KZS vzpostaviti vzdušje, voljo, delovno okolje 

in red, da se bodo sprejete smernice, pobude in cilji realizirali. Ne 

nameravam pisati o potrebi spremembe Statuta in Pravilnika o 

strokovnem delu, Pravilnik o sodniških licencah, Disciplinski pravilnik  itd, 

temveč nameravam te prenove tudi izpeljati z velikim poudarkom 

upoštevanjem razumnih in modrih pripomb. Zagovarjal  pa bom 

spremembe  pravilnikov, ki bodo olajšali delo članic, vzrediteljev, komisij, 

sodnikov, itd. Pravilniki morajo biti razumni, enostavni ter usklajeni, da 

jih bo možno tudi izvajati in ne v smislu slovenskega sindroma » da smo 

bolj papeški od papeža«. 

 

 Pisarna KZS je pisarna članstva, če še ni dovolj, bo to postala. Kako bo to 

postala? Veliko me boste videvali na kinoloških prireditvah , pristopite k 

meni in mi zaupajte vaše izkušnje oz. predloge. Dobro poslušam in dobro 

si zapomnim, ko obljubim tudi dogovorjeno izvedem. Seveda bom 

dosegljiv na telefon in email, vendar bolj verjamem v osebno izmenjavo 

mnenj in pogledov. 

 

 Tožbe, kjer je KZS tožena ali tožeča stranka so zelo pomemben del nalog 

in obveznosti celotnega UO KZS. Tožbe bomo obravnavali s strokovno 

pomočjo sodelavcev in razumno in modro pretehtali vse naše odločitve, s 

samo enim ciljem, doseči v tožbah pozitivne razsodbe za KZS in s tem 

omogočiti čim manjše škode za KZS in skušati doseči obsodbe za tiste, ki 

so zavestno  KZS povzročiti finančno škodo ali škodo povezano z ugledom 

KZS. 

 

 Kot je članstvu znano na KZS poteka davčni pregled poslovanja s strani 

FURSA. Odločba, ki bo sledila ima lahko resne in dolgoročne posledice za 

poslovanje KZS in članic KZS. V primeru izvolitve bom aktivno sodeloval z 

FURS-om in se z vsem mojim znanjem in izkušnjami trudil predstaviti 

nastalo situacijo v realni in za KZS čim manj obremenitveni luči. Članice 

pa lahko v primeru pregleda s strani FURS-a računajo na strokovno 

podporo in pomoč s strani KZS. 



 

LOVSKA KINOLOGIJA 

Verjamem v lovsko kinologijo v okviru KZS, ob upoštevanju njene specifičnosti  

in veliko mero samostojnosti, predvsem na strokovnem področju in področju   

izobraževanju lovsko-strokovnega kadra.  

Vso pozornost bomo usmerili v ukrepe, ki bodo usmerjeni v povečanje število 

mladičev lovskih psov in posredno delovno usposobljenih psov, ter k povečanju 

števila lovskih psov na razstavah in ostalih prireditvah.  Smatram, da je uspešno 

in aktivno sodelovanje med KZS in LZS zelo pomembno za uspešno realizacijo 

navedenih ciljev, saj se je potrebno zavedati, da je lovski pes neločljiv del lova, 

lovske zgodovine, kulture in pravičnega lova, pomembno je zavedanje, da sta 

obe zvezi KZS in LZS odgovorni, da bomo dvignili zaves o pomembnosti lovskega 

psa.  

 

KRAŠKI OVČAR 

Poslanstvo KZS, KKOS in DLVKOS je ohranjanje kraškega ovčarja, kot plemenite 

edine slovenske pasme psa priznane s strani FCI. Ohranjanje pasme pomeni, 

ohranjanje njene številčnost in KZS bo podpirala vse aktivnosti, ki imajo za cilj 

širjenje prepoznavnosti kraškega ovčarja med ljudmi. Prav tako bomo podpirali 

aktivnosti, ki so usmerjene k predstavitvi pasmi in njene uporabnost ter 

aktivnosti usmerjene k iskanju novih lastnikov in vzrediteljev kraškega ovčarja.  

Kraški ovčar pa mora biti osrednji moto predstavitvenih aktivnosti KZS doma in 

v tujini in seveda Evropske razstave 2020. 

 

PREPOZNAVNOST IN UGLED KZS 

Prepoznavnost, predvsem pa ugled KZS doma in v tujini ni možno izgraditi  z 

marketingom, ugled KZS je odvisen od našega zadovoljstva in spoštovanja do 

KZS. Pomembno je samo, kako mi kinologi,  kinološki sodniki, strokovni delavci, 

skratka kako mi, člani KZS, zastopamo KZS v tujini in doma. Ko pridejo k nam 

tujci, na razstavo ali tekmovanja, ko povabimo tuje sodnike na sojenja, vidijo in 



si zapomnijo, kako odlično je bila organizirana razstava in zapomnijo si, kaj 

govorimo in kako spoštujemo svojo organizacijo in kako odgovorni smo do nje. 

Tujci nas v tujini prepoznajo po našem odgovornrm delu v strokovnih organih 

FCI, po naših odličnih sodnikih in odličnih tekmovalcih in po tem, kako 

govorimo o naši organizaciji. 

Svoj ugled si gradimo sami z dobrim in vestnim delom in rezultati, z jasnimi 

pogledi in stališči do FCI, s strokovnim znanjem in predvsem z željo po 

reševanju  nastalih problemov in z dobrimi predlogi za prihodnost.  

Zavedati se moramo, da ja prav vsak od nas kdaj ambasador ugleda KZS doma 

ali v tujini. 

 

REVIJA KINOLOG 

Revija Kinolog postaja vedno bolj osrednja revija slovenske kinologije s pestro 

vsebino in kvalitetnimi članki. Kar se tiče finančnega poslovanja revije Kinolog, 

mislim da mora poslovati s tako imenovano »pozitivno ničlo«, ker poslanstvo 

revije ni dobiček, ampak kvaliteta in zadovoljni bralci. 

Kinologa bo potrebno še približati bralcu preko elektronske oblike, ki omogoča 

tudi večjo aktivnost bralca v smislu komentarjev in korak naprej bo potrebno 

storiti v smislu marketinga, pri pridobivanju sponzorjev oz. oglaševalcev. 

 

EVROPSKA RAZSTAVA PSOV 2020 

Da nam je FCI zaupal organizacijo Evropske razstave psov 2020, je seveda veliko 

priznanje za slovensko kinologijo, za vse tiste, ki so skozi leta organizacij 

mednarodnih razstav in Evropske razstave psov 2010 v Celju dokazali, da smo 

sposobni organizirati prireditve na zares visoki ravni. 

Vendar, me skrbi dejstvo, da je Evropska razstava psov v Celju razdvojila 

slovensko kinologijo, podrla etična in moralna načela ljudi v KZS in nam ob sicer 

dobrem finančnem rezultatu pustila, kot posledico nekaj tožb in davčni pregled 

s strani FURS-a, kar lahko ima zelo dolgoročne posledice za KZS in njene članice. 



Ne želim, da KZS zapluje še enkrat v napačno smer in da dobro izkoristimo 

veter, ki nam ga je omogočila FCI, ko so nas izbrali za organizatorje. Zato bomo 

Evropsko razstavo psov 2020  zastavili zelo transparentno in strokovno z 

natančnim finančnim načrtom in roki izvedbe ter odgovornimi osebami za 

izvedbo projektov oz. sklepov. Kontrolo nad izvedbo in upoštevanjem 

finančnega načrta bo izvajal predsednik KZS z upravnim odborom in strokovni 

pomoči nadzornega odbora.  To Evropsko razstavo psov bomo izpeljali na zelo 

visokem organizacijskem nivoju, da še povečamo ugled slovenske kinologije v 

svetu in prav tako bomo transparentno plačali račune državi, sodelujočim, 

zaposlenim, dobaviteljem nato pa se skupaj odločili kam bomo namenili 

ustvarjen dobiček. 

 

ZAKLJUČEK 

Smatram, da je osnovna naloga predsednika KZS omogočiti vsem sodelujočim v 

KZS, da so njihovi predlogi in pogledi slišani in z veliko mero resnosti tudi 

obravnavani, sklepi ki so sprejeti pa v dogovorjenih rokih tudi izvedeni. 

Predsednik je odgovoren, da KZS posluje po zakonih in pravilih v poslovnem 

smislu in da se spoštujejo sprejeti pravilniki in Statut KZS, tako s strani članic, 

komisij KZS in v prvi vrsti s strani KZS same.  Sodelujočim v KZS mora biti jasno, 

da so pravila ena in za vse enaka. Posebno pa želim obljubiti, da bom usmerjen 

s pogledom v prihodnost  v iskanje in podpiranje dobronamernih idej in 

predlogov za dobrobit kinologije v njenem najširšem smislu. 

Spoštovane kinologinje in kinologi, verjetno ste v času svojega delovanja v 

kinologiji prebrali veliko različnih programov dela za vodenje KZS, ki si mogoče 

niso niti bili tako različni in so obljubljali veliko, oz. zelo veliko, skozi mandatno 

obdobje pa so se obljube pozabile oz. se niso spoštovale in izvršile. 

Zato prosim ta program sprejmite, ne kot napisan kos papirja, temveč kot 

zavezo, da bom KZS vodil pravično in odgovorno v smislu ustvarjanja 

transparentnih pogojev za razvoj in prihodnost članic KZS in kinologije v 

Sloveniji. 

 

 


